
     

Magistrát města Brna | Odbor zdraví 

Dominikánské náměstí 3 | 601 67  Brno | www.brno.cz 

1 

Statutární město Brno 

Magistrát města Brna 

Odbor zdraví 

Odbor zdraví 

 
 
 

DATUM:  04.04.2024 v 10.00 hod  
 
ÚČASTNÍCI:  viz prezenční list 
VYHOTOVIL:  Mgr. Eva Rossi, tajemník PSpBB ve spolupráci s Bc. Jelenou Kucielovou  
 

ZÁPIS Z 36. SETKÁNÍ PORADNÍHO SBORU RMB PRO BEZBARIÉROVÉ BRNO 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ:  
 

1) Netroufalky – návrh úpravy hmatných dlažeb (Zajíček, D.) 

2) zhodnocení Akčního plánu 2022–2023 

3) projednání návrhu Akčního plánu 2024–2026 

4) podněty na bezbariérové úpravy 2024 (část III.) 

5) různé.  

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ:  

Náměstek Chvátal zahájil 36. setkání Poradního sboru a představil program setkání PSpBB. 

1) Netroufalky – návrh úpravy hmatných dlažeb (Zajíček, D.) 

P. Zajíček představil návrh úpravy hmatných dlažeb v oblasti Netroufalky na cyklistické stezce u obchodního 

centra Campus. Bylo zjištěny vady, proto se tím začal KAM zabývat, aby se našlo řešení, jak vady odstranit. 

Bylo navrženo opatření, které pan Zajíček na tomto 36. setkání představil. Řešením je úprava režimu z důvodu 

pohybu cyklistů a chodců. Bylo projednáno se zástupcem cyklodopravy. Následně bude projednáno s PČR a 

OD MMB. 

Hlasování:  

Členové PSpBB většinou hlasů schválili úpravu hmatných dlažeb v oblasti Netroufalky. Jeden se 
zdržel hlasování. 

Závěr: 

Členové PSpBB schválili úpravu hmatných dlažeb v oblasti Netroufalky u obchodního centra 
Campus. 

2) Zhodnocení Akčního plánu 2022–2023  

Akční plán vychází z dokumentu „Strategický plán pro postupné odstraňování bariér „2021-2030“, který je 

střednědobým koncepčním dokumentem, jenž slouží primárně pro potřeby Poradního sboru Rady města Brna 

pro bezbariérové Brno. Strategický plán vznikl v rámci projektu Technologické agentury České republiky 

s názvem „Strategické nástroje pro utváření bezbariérového prostoru města a byl schválen Zastupitelstvem 

města Brna dne 8.12.2020. Hodnoceným obdobím je dvouleté období roku 2022–2023. 

Na PSpBB byly prodiskutována jednotlivá opatření a bylo zhodnoceno jejich naplňování. Na základě tohoto 

bude připravena Informativní zpráva o naplňování Akčního plánu 2022–2023 a bude předložena RMB.  
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3) Projednání návrhu Akčního plánu 2024–2026  

 

Akční plán pro období 2024 – 2026 představuje druhou baterii aktivit směřujících k naplňování stanovených 

opatření v rámci definovaných priorit a strategických cílů. Finanční prostředky pro realizaci aktivit pro období 

roku 2024 byly zahrnuty do rozpočtu města Brna pro rok 2024 v kapitole Odbor zdraví a Odbor dopravy. 

 

Na PSpBB byl prodiskutován návrh jednotlivých opatření a na základě toho bude připraven návrh akčního 

plánu, který bude projednán na PSpBB a po jeho schválení bude předložen RMB a ZMB ke schválení. 

4) Podněty na bb úpravy 2024 (část III.) 

p. Rossi seznámila přítomné se doručenými podněty na bb úpravy – část III., které byly PSpBB doručeny 

prostřednictvím webu nebo FB p. náměstka 

a) Na trase z Tuřan chybí úplně – ulice Kaštanová (kolem Makra) 

b) Chybí přechod za nádražím a Nových sadech 

c) zastávka MHD Celní 

d) Auta parkují na chodníku 

e) Jundrov ulice Dubová – parkování na chodníku 

f) Sloupky s jízdními řády – Vlhká ze směru od města  

g) Ulice Rybkova – zastávka tramvaje – výstup do vozovky 

g) Hlavní přechody pro chodce nepřesvětlovat dalším bílým světlem 

h) Stará osada – rekonstrukce 

ch) Blátivá cesta na pomezí Ivančic – Řečkovic 

i) Vstup do zahrady vily Tugendhat s přechodem do zahrady vily Löw Beer 

j) Rekonstrukce Královopolského nádraží 

 

5) Různé 
a) Rekonstrukce stávajícího dětského hřiště v MČ Vinohrady na inkluzivní, bezbariérové hřiště 

Starostka městské části Brno – Vinohrady Mgr. Jitka Ivičičová se obrátila na PSpBB s žádostí o úhradu 

nákladů na pořízení projektové dokumentace, která by navrhla rekonstrukci stávajícího dětského hřiště tak, 

aby bylo bezbariérové, inkluzivní a mohlo být v budoucnu využíváno všemi  

V diskuzi členové podporují myšlenku vybudování inkluzivního hřiště v MČ Brno-Vinohrady s ohledem na 

vyšší koncentraci osob se znevýhodněním.  

b) Rekonstrukce Bílého domu 

PSpBB obdržel podnět od Unie neslyšících Brno ohledně absence IS v nově upraveném sále Břetislava 

Bakaly, kam se dočasně přesunulo Divadlo BP.  

Dne 08.04.2024 


